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Protokół nr VIII
z obrad sesji Rady Miejskiej

w dniu 28 kwietnia 2011

obecni

stan radnych – 21
obecnych - 19

Skład Rady Miejskiej:

1. Zofia Bazańska - obecna
2. Krystian Dąbrowski - obecny
3. Krzysztof Francikowski - obecny
4. Ewa Fronczek - obecna
5. Marcin Gadecki - obecny
6. Ireneusz Gawroński - nieobecny
7. Janusz Gątkiewicz - obecny
8. Sylwester Iwanowski - obecny
9. Mirosław Kędzierski - obecny
10. Marian Kita - obecny
11. Teresa Kocot - obecna
12. Wiesław Konderak - obecny
13. Kamil Kowalik - obecny
14. Renata Malinowska - obecna
15. Andrzej Mentel - obecny
16. Jolanta Moćko - obecna
17. Marcin Musiał - obecny
18. Władysław Oczkowicz - nieobecny
19. Irena Owczarz - obecna
20. Dominik Penar - obecny
21. Marek Rajca - obecny

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Otwieram VIII sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym
witam wszystkich przybyłych gości
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Proszę państwa o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłego pana Janusza Koniecznego radnego
pierwszej kadencji

W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli
Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek, Sekretarz Miasta
Dorota Bąk, Radca Prawny Borys Budka, Dyr. MZGK Robert Szczupider, Prezes TBS Wiesław 



Krzysztof, Dyr. ZIK Elżbieta Sikora Postel, kierownicy wydziałów, mieszkańcy

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Stwierdzam, że na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad.

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad- przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie- zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji:
a) sesja z 24 lutego 2011
b) sesja z 31 marca 2011

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 
6. Tematy wiodące sesji  z ramowego  planu pracy Rady Miejskiej:

6.1. Sprawozdanie z wykonania programu „Mieszkanie”
6.2. Czystość, porządek w mieście, segregacja odpadów.
       Działania na rzecz zwierząt bezpańskich, poszkodowanych przez samochody
       – pomoc weterynaryjna.
6.3. Kalendarz imprez kulturalnych, sportowych i promocyjnych w mieście na 2011 rok

7. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski) 
8. Wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej 

(sprawy do rozpatrzenia przez Radę) 
9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

Dotyczące zmian w budżecie miasta na 2011r.: 
1). w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011r
Dotyczące innych spraw zastrzeżonych ustawami do kompetencji rady: 
2). w sprawie nadania imienia Przedszkolu Publicznemu Nr 10 w Czeladzi
3). w sprawie nadania statutu gminnej jednostce budżetowej „Żłobkowi Miejskiemu w 

Czeladzi „
4). w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych prowadzonego przez Burmistrza Miasta Czeladź
5). w sprawie przyjęcia „Regulaminu targowisk miejskich przy ul. Miasta Auby oraz ul. 

Grodzieckiej w Czeladzi” 
6). w sprawie ustalenia opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka oraz 

warunków zwolnienia od ponoszenia opłat w Żłobku Miejskim w Czeladzi
6a). uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Zakładu Inżynierii Komunalnej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2010-2012

Dotyczące wynajmowania nieruchomości: 
7). w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 

usytuowanego 
w budynku przy ul. 17 Lipca 10 w Czeladzi z dotychczasowym najemca na czas 
oznaczony 



5 lat. 
Dotyczące wydzierżawiania nieruchomości:
8). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 141m 

2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi
9). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 71/96 k.m. 12 o pow. 63m 

2 położonej przy ul. Tuwima w Czeladzi
10). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k.m. 42 o pow. 

225m 2 położonej przy ul. Buczka w Czeladzi
11). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 180m 

2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi
12). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 82m 2 

położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi
12a). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki. nr 54/1 i działki nr 55/19 

k.m. 13 o łącznej pow. 148 m2 położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi
12b). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 114 

m2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi
12c). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 3/18 k.m. 37 o pow. 120 

m2 położonej przy ul. Dehnelów w Czeladzi
Dotyczące nabywania i zbywania nieruchomości: 
13). w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi ozn. 

Nr 208 k.m. 24 o pow. 961 m 2
14). w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi ozn. 

Nr 209 k.m. 24 o pow. 992 m 2
15). w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki w Czeladzi
16). w sprawie sprzedaży części nieruchomości położonej przy ul. Wojkowickiej w 

Czeladzi ozn nr 158/8 k.m. 4 o pow. około 210m
Dotycząca zaopiniowania projektu uchwały innych Rad Miasta
17). w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Mysłowice w sprawie 

likwidacji Poradni Proktologicznej i Alergologicznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Nr 2 im. Tadeusza Boczonia w Mysłowicach

Dotycząca nadawania nazw:
18). w sprawie nadania nazwy Aleja Rodów Czeladzkich alei spacerowej w mieście 

Czeladź
10. Sprawy bieżące 
      (korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, dodatkowe informacje 
      i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od przewodniczącego Rady Miejskiej)
11. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Stwierdzam, że następujący porządek obrad został przyjęty 

Radna Zofia Bazańska: Wnoszę o wycofanie z porządku obrad sesji punktów dotyczących 
następujących uchwał

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi 
ozn. Nr 208 k.m. 24 o pow. 961 m 2



Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi 
ozn. Nr 209 k.m. 24 o pow. 992 m 2

Radny Mirosław Kędzierski: Wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia przeze mnie
do Komisji Edukacji Kultury i Sportu i Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

Głosowanie wniosku Radnej Zofii Bazańskiej

głosów za 9
głosów przeciw 2
głosów wstrzymujących 1

wniosek nie przeszedł

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Dominik Penar
2. Radna Zofia Bazańska
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
4. Radny Mirosław Kędzierski
5. Radca Prawny Borys Budka

Głosowanie wniosku Radnego Mirosława Kędzierskiego

głosów za 3
głosów przeciw 4
głosów wstrzymujących 5

wniosek nie przeszedł

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji

Głosowanie za przyjęciem protokołu z sesji z dnia 24 lutego 2011

głosów za 11
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 1

Głosowanie za przyjęciem protokołu z sesji z dnia 31 marca 2011

głosów za 11
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 1

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji

Radny Andrzej Mentel: Wnoszę oto, aby informacja międzysesyjna dostarczana była razem 
z materiałami na sesję



Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
3. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga
4. Radna Zofia Bazańska
5. Radna Teresa Kocot
6. Radny Marcin Gadecki
7. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
8. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik
9. Z – ca Kierownika wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Michał Słomka
10. Radny Dominik Penar
11. Radna Irena Owczarz
12. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek Słabikowska

dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji

ppkt.6.1
Temat omawia Radna Zofia Bazańska, Radny Marcin Musiał

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko 
2. Prezes TBS Wiesław Krzysztof
3. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga

ppkt.6.2

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kocot
2. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik
3. Radny Janusz Gątkiewicz
4. Radna Irena Owczarz
5. Radna Zofia Bazańska
6. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
7. Radca Prawny Borys Budka
8. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski
9. Radna Ewa Fronczek

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam 10 minut przerwy 

wznawiam obrady po  przerwie

ppkt.6.3

Dyskusja 



w dyskusja udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Radny Dominik Penar
3. Z – ca Kierownik wydziału Promocji Miasta Iwona Szczepanik

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji

Radna Zofia Bazańska: Co dalej z ulicą Staropogońską. Przyjdzie pora zimowa będzie awaria
i zostaniemy bez ogrzewania stąd mój apel, przyjrzyjmy się tej sprawie jeszcze raz i rozważmy 
wszystkie możliwości i stwórzmy alternatywy dla innych osiedli.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Członek zarządu Starostwa Powiatowego Będzin Mariusz Kozłowski
2. Radny Mirosław Kędzierski
3. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga
4. Radna Zofia Bazańska

Radny Mirosław Kędzierski: Nie otrzymałem odpowiedzi na moją interpelację z ostatniej sesji.
Proszę o naprawę ul. Betonowej ponieważ jest w bardzo złym stanie technicznym. Mieszkańcy
ul. Betonowej proszą o wykonanie dwóch ławek z oparciami przy skwerku na ul. Betonowej.

Radna Ewa Fronczek: Mieszkańcy ul. Nowotki proszą o uporządkowanie wjazdu na teren działek
od strony ul. Grodzieckiej. Taka sama sytuacja jest przy działkach od strony ul. Szpitalnej przy 
głównej bramie wjazdowej. Mieszkańcy proszą o zamontowanie lutra przy wyjeździe z ul. 11 
Listopada i ul. Tuwima na ul. Grodziecką. Schody na ul. Grodzieckiej przy NZOZ i chodnik.
Naprawa huśtawek na placach zabaw pomiędzy ul. Grodziecką a ul. Armii Krajowej. Naprawa 
chodnika i oświetlenia, przy bloku na ul. Waryńskiego. Sprzątanie ulicy Ogrodowej Szpitalnej
Tuwima. Mieszkańcy pytają czy nie można zrobić parkingu za domami prywatnymi na ul. 
Ogrodowej.

Radny Marek Rajca: Sprzątanie w budynku na ul. Szpitalnej nr. 5. Mieszkańcy ul. Waryńskiego
pytają kiedy będzie można podłączyć te budynki do ciepłociągu.

Radny Marcin Gadecki: Jezdnia za mostem na ul. Staszica jest zapadnięta. Ul. Katowicka 121
zapadnięty chodnik.

Radna Zofia Bazańska: Co dalej z targowiskiem w Czeladzi.

Radny Andrzej Mentel: Mieszkańcy proszą o usunięcie wraku samochodu z ul. Grodzieckiej.
Czy jest możliwość aby przy Miejskim Zespole Szkół można byłoby postawić stojaki na rowery.
Czy będą jakieś imprezy rowerowe w tym roku, jak wygląda kwestia map do tras rowerowych.
Remont ul. Grodzieckiej. Mieszkańcy pytają czy będzie kanalizowana ul. Przełajska. 18 Kwietnia 
odbyło się spotkanie Rady Sportu zapoznam państwa z regulaminem.

Radny Marian Kita: Oświetlenie boiska do koszykówki przy Liceum na ul. Grodzieckiej.
Kiedy zostanie odnowiona portiernia i płot przy Szpitalu. Teren za MOPSEM nie jest 
uporządkowany, jest brudny zaniedbany. Usunięcie wysypiska jest dużo droższe niż wywiezienie



jednego kontenera.

Radna Teresa Kocot: Jak wygląda realizacja przedsięwzięcia targowiska na ul. Grodzieckiej.
Uściślenie odpowiedzi dotyczącej działalności TBS, proszę o odpowiedź na piśmie. Czy potrzebne
jest aby w regulaminie targowiska miejskiego wpisywać, kto jest administratorem targowiska.

Radny Kamil Kowalik: Aby starać się o mieszkanie w ZBK, trzeba spełniać odpowiednie 
warunki, jednym z nich jest przedstawienie trzymiesięcznego zarobku brutto, czy jest jakiś
organ do weryfikacji tych danych.

Radna Irena Owczarz: Droga dojazdowa do przedszkola nr 9 jest bardzo wąska jest niebezpieczna
nie da się przejść chodnikiem ponieważ stoją na chodniku samochody.

Radny Dominik Penar: Dziękuję za odpowiedzi na ostatnie interpelacje. Proszę o określenie 
zakresu remontu, wielkości nakładów finansowych i kosztu projektu techniczno funkcjonalnego
obejmujące remonty: termomodernizację budynku, wykonanie przyłącza ciepłowniczego instalacje 
CO i CW, modernizację instalacji wodnokanalizacyjnej i elektrycznej i remontu pomieszczeń 
użytkowych. Stan techniczny pasa drogowego ul. Staszica. Proszę o wykonanie kosztorysu boiska 
nr 7. Proszę o odpowiedź na interpelację dotyczącą zbiornika retencyjnego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Przyłączam się do interpelacji Radnej Zofii Bazańskiej na temat targowiska. W biurze rady nie ma
odpowiednich warunków do przechowywania dokumentów dotyczących naszych danych 
osobowych, na jakich zasadach to się będzie odbywać. Proszę o posprzątanie przystanków po 
okresie zimowym.

Radna Zofia Bazańska: Proszę o odpowiedź panią Burmistrz na temat artykułu z Gazety 
Wyborczej

Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak: Decyzja starosty 
będzińskiego w sprawie ul. Staropogońskiej brzmi odmownie. Projektant złożył odwołanie 
od decyzji starosty do wojewody. Wojewoda uchyli decyzję starosty i przekazał sprawę do 
ponownego rozpatrzenia.

Radny Powiatowy Mariusz Kozłowski: Złożę odpowiednie dokumenty, które znajdują się u nas 
z tego co się orientuję, to państwo jako Gmina mieliście pretensje o nieprawidłowości w projekcie.

Dyr. MZGK Robert Szczupider: Wystąpiliśmy do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie 
przejścia dla pieszych. Sprawa wysypiska śmieci przy garażach i ogródkach działkowych, wynika z 
tego, że właściciele nie mają pozawieranych umów na wywóz śmieci. Wystąpimy do Powiatowego 
Zarządu Dróg w sprawie instalacji lustra drogowego na ul. Grodzieckiej. Chodnik przy blokach na 
ul. Grodzieckiej należy to do administratora budynku. Naprawy huśtawek na placu zabaw, urwane
łańcuchy nie mamy po prostu na to pieniędzy. Sprawa piasku pozostającego po okresie zimowym 
przy chodnikach odczytam państwu informację Powiatowego Zarządu Dróg, w tej sprawie. 
Chodnik i oświetlenie na ul. Waryńskiego sprawdzimy to. Most zjazd ul. Staszica nie ma na to 
środków w budżecie. Chodnik na ul. Katowickiej zwrócimy się do Zarządu Powiatowego Dróg w 
tej sprawie. Ul. Grodziecka remont tej ulicy, żeby można go zrealizować potrzebna jest 
dokumentacja. Regulamin targowiska w sprawie administratora, tak musi być ten regulamin 
sporządzony zgodnie z przepisami prawa. Sprawa wąskiej drogi do przedszkola spotkaliśmy się z 
panem prezesem Święchem ustaliliśmy, że spółdzielnia spróbuje zrobić miejsca parkingowe, ażeby 
odciążyć chodnik. Stan drogi na ul. Staszica wystąpiliśmy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad o przedstawienie harmonogramu robót na terenie miasta. Zbiornik retencyjny swego 
czasu próbowałem wystąpić do zarządu miasta o przekazanie tego terenu, ale dostałem decyzję



odmowną.

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Ewa Fronczek
2. Dyr. MZGK Robert Szczupider
3. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga
4. Doradca ds. Aktywizacji Majątku Gminy Andrzej Świątek
5. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
6. Radny Andrzej Mentel

Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga: Pan radny Kowalik pytał o sprawdzanie wiarygodności 
dokumentów w sprawie przydzielenia mieszkania, budynek na ul. Kaczej jest budynkiem 
socjalnym. Plac za MOPSEM jest w zarządzie TBS i to on powinien ten plac sprzątać, teren 
zostanie posprzątany. Dzikie wysypiska śmieci jeżeli będą na to środki to postawimy tam kontenery 
na śmieci.

Z – ca Dyr ZBK. Maciej Bednarczyk:Udzielimy odpowiedzi na to pytanie pisemnie. Sprzątanie
na ul. Szpitalnej nr 5 sprawdzimy to.

Pracownik wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej: Marcin Łazarz: Udzielimy 
odpowiedzi pisemnie

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Członek zarządu Starostwa Powiatowego Będzin Mariusz Kozłowski
2. Radny Marian Kita
3. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji

mieszkaniec Wacław Kozłowski: Droga Powiatowa Kombatantów nie jest porządkowana
chodnik zarasta trawą kanał burzowy jest zatkany, zieleń nie jest przycinana. Naprzeciw okien 
naszego bloku mają być postawione garaże panie prezesie proszę stawiać garaże 
pod swoimi oknami a nie naszymi, plan zagospodarowania przestrzennego tego nie przewiduję. 
Nieuporządkowany teren przy przedszkolu.

mieszkanka Zofia Malczewska: Parking przy ul. Szpitalnej 31 – 33 wymaga remontu.
Dostarczanie ciepła na Oś. Ogrodowa, Oś Musiała, Oś Piłsudskiego bardzo duże opłaty za 
dostarczane ciepło. Sprawa wysypisk obok działek uważam że propozycja pan Świątka jest bardzo 
dobra.

mieszkaniec Stanisław Guzak: Proszę o kontrolę pracowników koszących trawy, kosząc trawę 
niszczą młode drzewka. Śmieci powstają ze względu na brak możliwości zwrotu pustych 
opakowań.

Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak: Sprawa podziału 
działek pod garaże, zgodnie z naszą mapą takiego podziału nie ma.



Prezes TBS Wiesław Krzysztof: Ten teren jest terenem gminnym, wspólnota nie może 
wybudować tam garaży, ponieważ to nie jest jej teren.

Dyr. MZGK Robert Szczupider: W najbliższym czasie zostaną uzupełnione ubytki w parkingu
parking jest używany przez cały czas, jest to dodatkowego utrudnienie. Nie ma takiej sytuacji
żeby, wycinano drzewka przy koszeniu traw, chyba, że dotyczy to samosiejek, wtedy te działania 
są planowe

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga

dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                     Jolanta Moćko  
Odczytuje pismo pracowników obsługi z Gimnazjum nr. 3 dotyczące wynagrodzeń

Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji: Agnieszka Pilarek – Słabikowska

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji: Agnieszka Pilarek – Słabikowska
2. Radna Teresa Kocot
3. Radny Andrzej Mentel
4. Radny Mirosław Kędzierski
5. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
6. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
7. Radna Irena Owczarz
8. Radny Dominik Penar
9. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga

Przewodnicząca Rady Miejskiej                     Jolanta Moćko  
Odczytuje pismo mieszkańców dotyczące nazwania ronda znajdującego się przy ul. Będzińskiej
imieniem Jana Pawła II

Odczytuje pismo P.H.U. Jantar dotyczące anulowania zapisu w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego uniemożliwiającego prowadzenia działalności gospodarczej

Odczytuje pismo Małgorzaty Tuszyńskiej dotyczące ul. Zielonej

Dyr. MZGK Robert Szczupider: Ul. Kombatantów jest drogą gminną, pas drogowy pokrywa 
się mniej więcej z działką gminną. Spotkajmy się w terenie i omówmy to.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                     Jolanta Moćko  
Ogłaszam przerwę



Wznawiam obrady po przerwie

ppkt.1

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011r.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek.

Głosowanie imienne

głosów za 16
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.2

Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Publicznemu Nr 10 w Czeladzi.

Radny Andrzej Mentel: Komisja Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała ten projekt 
uchwały

Głosowanie imienne

głosów za 15
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.3

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu gminnej jednostce budżetowej „Żłobkowi Miejskiemu w 
Czeladzi.

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji: Agnieszka Pilarek – Słabikowska

Głosowanie imienne

głosów za 16
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.4

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 
dziecięcych prowadzonego przez Burmistrza Miasta Czeladź.



Radny Andrzej Mentel: Komisja Edukacji Kultury i Sportu komisja zaopiniowała ten projekt 
jednogłośnie

Głosowanie imienne

głosów za 16
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.5

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu targowisk miejskich przy ul. Miasta Auby oraz 
ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

Głosowanie imienne

głosów za 16
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.6

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka 
oraz warunków zwolnienia od ponoszenia opłat w Żłobku Miejskim w Czeladzi.

Radny Andrzej Mentel: Komisja Edukacji Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem 

Głosowanie imienne

głosów za 15
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.7

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, będących w posiadaniu Zakładu Inżynierii 
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2010-2012.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Radny Wiesław Konderak
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
4. Radna Renata Malinowska
5. Dyr. ZIK Elżbieta Sikora Postel
6. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Głosowanie imienne



głosów za 15
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0 

ppkt.8

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17 Lipca 10 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.9

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
141m 2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.10

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 71/96 k.m. 12 o pow. 
63m 2 położonej przy ul. Tuwima w Czeladzi.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.11

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k.m. 42 o pow. 
225m 2 położonej przy ul. Buczka w Czeladzi.

Głosowanie



głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.12

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 
180m 2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.13

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
82m 2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.14

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki. nr 54/1 i działki nr 55/19 
k.m. 13 o łącznej pow. 148 m2 położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.15

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
114 m2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

ppkt.16



Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 3/18 k.m. 37 o pow. 
120 m2 położonej przy ul. Dehnelów w Czeladzi.

Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących

Radny Andrzej Mentel: składam wniosek o wycofanie dwóch projektów uchwał z porządku obrad 
dzisiejszej sesji

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi 
ozn. Nr 208 k.m. 24 o pow. 961 m 2

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi 
ozn. Nr 209 k.m. 24 o pow. 992 m 2

Głosowanie

głosów za 15
głosów przeciw 1
głosów wstrzymujących 0

wniosek przeszedł

ppkt.17

Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości położonej przy ul. Kościuszki w Czeladzi

Głosowanie imienne

głosów za 15
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.18

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży części nieruchomości położonej przy ul. Wojkowickiej w 
Czeladzi ozn nr 158/8 k.m. 4 o pow. około 210m

Głosowanie imienne

głosów za 15
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

ppkt.19



Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Mysłowice w sprawie 
likwidacji Poradni Proktologicznej i Alergologicznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Szpitala Nr 2 im. Tadeusza Boczonia w Mysłowicach.

Głosowanie imienne

głosów za 14
głosów przeciw 1
głosów wstrzymujących 0

ppkt.20

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Aleja Rodów Czeladzkich alei spacerowej w mieście 
Czeladź

Głosowanie imienne

głosów za 15
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących 0

dot. pkt. 10 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje pismo MZGK kierowane do pana Dariusza Dąbka dotyczące usunięcia kamieni z pasa 
drogowego na ul.Saturnowskiej.

Odczytuje pismo MZGK kierowane do Spółki Restrukturyzacji Kopalń w sprawie korespondencji 
dotyczącej działek nr 30, 29/53, 29/54, 29/47, 29, 38 karta mapy 47 leżących przy ul. Francuskiej.

Informuje o sprawozdaniu z wykonania budżetu do marca 2011 roku.

Informuje o sprawozdaniu z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w zakresie zadań publicznych.

Informuje o sprawozdaniu z programu profilaktyki zdrowotnej dla Miasta Czeladź.

Informuje o sprawozdaniu z realizacji gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów 
alkoholowych za 2010 rok.

Informuje o sprawozdaniu z gminnego programu przeciwdziałania narkomani za 2010 rok.

Informuje o piśmie pana Mirosława Kędzierskiego kierowane do wojewody dotyczące 
skarżenia się na radę miejską za niepodjęcie uchwał umożliwiających mu członkostwo w komisjach 
rady miejskiej.

Odczytuje pismo MZGK kierowane do rady miejskiej w sprawie pisma pana Jana Krzciuk

Odczytuje pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie dotyczące odnowienia i uzupełnienia
poziomego oznakowania na drogach powiatowych w Czeladzi.



Odczytuje pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie dotyczące zmniejszenia środków 
na odnowienia oznakowania poziomego na drogach powiatowych .

Odczytuje pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie kierowane do MZGK dotyczącego 
zapytania o zjazd przez zatokę w kierunku skrzyżowania ul. Szpitalnej z ul. Bytomską.

Odczytuje pismo Powiatowego Zarządu Dróg kierowane do MZGK w sprawie działania 
sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Nowopogońskiej i Francuskiej w Czeladzi.

Informuje o odpowiedzi Burmistrza na interpelacje radnej Teresy Kocot.

Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego
dotyczące sprawdzenia wykonanego chodnika przy pawilonie Netto.

Informuje o piśmie ZIK dotyczącego odpowiedzi na interpelacje radnej Renaty Malinowskiej.

Informuje o piśmie MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg dotyczącego sygnalizacji świetlnej.

Informuje o odpowiedzi na interpelacje radnego Mentla

Informuje o odpowiedzi na interpelacje radnej Bazańskiej.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Radny Janusz Gątkiewicz
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
4. Radna Zofia Bazańska
5. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga
6. Radca Prawny Borys Budka

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                     Jolanta Moćko  
Zamykam VIII sesję rady miejskiej

Przewodnicząca
Rady Miejskiej
Jolanta Moćko

protokołował
Krystian Załęczny


